
 

Årsberetning Frogner svømmeklubb 2023 

Frogner svømmeklubb ble stiftet 25.8.2010, med 19 medlemmer, ved utløpet av 2010 hadde klubben 43 medlemmer, i 2011 var det 85 
registrerte medlemmer, i 2012 - 106 medlemmer, i 2013 - 115, i 2014 - 168, i 2015 - 172, i 2016 - 174, i 2017- 180, i 2018 var det 192 registrerte, 
i 2019 var det 215 registrerte, i 2020 var det 245 registrerte, i 2021 var det 260 registrerte, i 2022 var det 271 registrerte, og per 31.12.23 var 
det 284 registrerte medlemmer (258 i NIFs registre) . Klubben har i 2023 hatt følgende styre. 
 

Styreleder: Bjørn Solheim  
Nestleder: Siri Andresen 
Styremedlem: Kari Ruud 
Styremedlem: Henriette Tronrud 
Styremedlem: Gøril Tandberg Smestad 
Styremedlem: Mette Pettersen Moe 
Styremedlem: Hans Henrik Thaulow 
Styremedlem: Cecilie Schjatvet 
  
Valgkomite1: Mireille Caspari 
Valgkomite2: Mette Bodil Havrevold 
Valgkomite3: Kristin Aksnes 
Valgkomite4: Conrad Mohr 
Revisor1:  Jon K. Enger  
Revisor2:  Ellen Beate Dyvi 

 
I tillegg har vi vært posisjonert i følgende andre idrettslige verv 
 
 Nestleder FISU Frogner arbeidsutvalg: Kari Ruud 

 
Frognerbadets svømmeklubb har som formål 
 

• Man skal jobbe for å finne ordninger der man så raskt som mulig kan ha forlenget sesongen på Frognerbadet  
• Klubben skal kjempe for helårs svømmehall innpasset i terrenget ved Frognerbadet med 50-meterbasseng, 25meterbasseng med 

stupetårn, opplæringsbasseng og vannsklier, slik at Frogner bydel har et tilbud til svømmeglade i alle aldre og ferdighetsnivåer.  
• Som delmål skal klubben jobbe for at garderobene moderniseres og vinterisoleres, slik at utebassengene i størst mulig grad kan brukes 

hele året av mosjonister og skoler i området. Det bør vurderes løsninger der man ved ombygging av garderobene reduserer avstand 
fra utgangen til bassengene og eventuelt gjør det mulig å svømme fra garderoben og ut i bassengene. Det bør også vurderes om det er 
plass til badstuer og et mindre varmtvanns/opplæringsbasseng. Det allerede vinterisolerte utendørs-bassenget som kan varmes av 
spillvarme fra isanlegget på stadion vil da kunne være et fantastisk tilbud på fine vinterdager.  

• Klubben skal støtte arbeidet for at man verner det eksisterende friluftsbadet som er godt innpasset i Frognerparken, er godt 
arkitektonisk utformet, gir en estetisk opplevelse som ikke innendørsanlegg kan gi, og gir et flott tilbud om utendørssvømming på linje 
med store utendørsbad i andre av verdens storbyer.  

• I den grad dette er vanskelig realiserbart, skal klubben også å vurdere og jobbe frem andre alternative plasseringer for helårs 
svømmeanlegg med stup og opplæringsbassenger i Majorstuen/Frogner-området. Så langt mulig bør man prioritere løsninger som kan 
samspille mot de eksisterende utebassengene i Frognerbadet og realisere de synergier som et stort anlegg med både ute- og innebad 
vil kunne gi.   

 
Denne formålsparagrafen er et tillegg til den lov som pålegges oss gjennom NIF.  

Idrettslig virksomhet i klubben 
Alle idrettslag som er medlem i Norges Idrettsforbund, skal ha til formål å drive idrett. Klubben har drevet med mosjonssvømming, og et typisk 
klubbmedlem svømmer 2-4 ganger i uken, og da fortrinnsvis tidlig om morgenen. Vi har i 2022 formelt opprettet stupe- og triatlon-grupper. Det 
sosiale aspekt er viktig for motivasjon og trivsel blant klubbens medlemmer, men dessverre er det mange av klubbens medlemmer som ikke 
finner passende svømmetilbud de deler av året som Frognerbadet holdes stengt. Klubben har hatt styremøter, og mye kontakt inn mot 
politikere og forvaltning i håp om å få anlegg. 
 
Klubbens stupegruppe består av 4 stupere. Stuperne er aktive 3-4 ganger i uka i Nadderudhallen, siden klubben ikke har tilgang til gode 
treningsfasiliteter i Oslo, og de supplerer dette med 2 ganger i uka i turnhallen på Sognsvann. Gruppen har deltatt i VM masters i Fukuoka, 
Japan, august 2023, og i tillegg hatt to utflukter, til Skien og til Ankerskogen på Hamar. Gruppen skal til Stockholm i januar 2024 og planlegger å 
delta på en konkurranse i Eindhoven i mars og en annen i Lund i april. Gruppen ønsker også delta i EM Masters men det er ennå ikke klart hvor 
dette blir arrangert. 
 



Frosk's Triatlongruppe hadde 25 medlemmer i 2023, og håper også på vekst i 2024. Gruppen har trent i Frognerbadet i sommermånedene, men 
har måttet trene i den nye svømmehallen på Rud i Bærum i høstsesongen, da det ikke var ledig bassengtid i Oslo-svømmehallene. Gruppens 
medlemmer har deltatt på konkurranser som bl.a. Oslo Triatlon, HalvFet, og Norseman. Gruppen håper flere vil være triatlon-utøvere i 2024. 
(Dersom du har lyst til å prøve triatlon, så kan du ta kontakt med Mette på epost mette.pettersen@gmail.com ).   
 
Klubben har forsøkt å få i gang triatlontrening og stupetrening i mer organisert form, og er også åpen for å igangsette svømmeundervisning og 
svømmetrening, men dette er sterkt avhengig av tilgang til bassengtid. I 2023 har ikke klubben fått tildelt bassengtid i Oslos svømmehaller eller 
utebad. Svømmehallsituasjonen i Oslo gjør også at vi er blitt fortrengt vekk fra Rosas benk av de andre svømmeklubbene som nå i trener i 
Frognerbadet, og tapet av stillehavet og Rosas benk som sosialt midtpunkt har gjort at mange av våre medlemmer er falt ut av miljøet.  

Klubbens øvrige aktiviteter 
Klubben har hatt 4 formelle styremøter, og utover dette hatt betraktelig innspill og utredningarbeid der styret har jobbet via epost. 
Planprosessene i kommunen har hatt fremdrift, og mye av innsatsen har vært knyttet mot å prøve å følge med på denne fremdriften. Der det 
har vært åpning for det, har klubben sendt inn analyser og innspill. 
 
Frognerparken har sterkt vern bortsett fra «idrettsdelen», som betyr at inngangspartiet av Frognerbadet har et svakere vern, og at man kan 
tillate endringer begrunnet ut fra «driftshensyn til idrettsanleggene» på det bebygde og asfalterte området i inngangspartiet. Det må sterkt 
understrekes at utebassengene og plenene er sterkt vernet, og at man må ta utgangspunkt i dette når man ønsker videreutvikle Frognerbadet. 
  
Det er mulig er å legge et innendørs svømmeanlegg under bakken ved inngangspartiet der det allerede i dag er bygninger og asfaltert område. 
Imidlertid er kafeteriabygget 25.8.2020 av byantikvaren ført inn på gul liste, ettersom rivning av Y-blokken og en del andre «overgrep» mot 
byens moderne arkitektur gjør at kafeteriabygget nå i større grad anses som verneverdig. Vi har dermed fått redusert handlingsrommet i forhold 
til tidligere føringer. Dette betyr at det sannsynligvis ikke blir plass til andre aktiviteter enn svømming under kafeteriaen, og at det opprinnelige 
arkitektoniske utrykket skal bevares. Men det bør fortsatt være mulighet til å legge svømmeanlegg under det asfalterte området, og bruke det 
hellende terrenget ned mot vannskliene til sydvendte vindusflater/glassdører som slipper lys og luft inn, og gir panorama-utsyn mot parken. 
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Aktiviteter: 
2.1.23 Purring BYM (Bymiljøetaten) status på planprosessene for Frognerbadet og KVU svømmeanlegg på Oslo Vest. 
3.1.22 Svar fra BYM: Mellomfaseprosjektet for Frognerbadet ble ferdigstilt før jul. Planen er å gå direkte over i forprosjekt på nyåret. Forprosjektfasen er finansiert. 
16.2.23 Deltakelse iinformasjons- og innspillsmøte i forbindelse med det pågående arbeidet med forvaltningsplanen for Frognerparken 
19.2.23 Sendt informasjon til Bymiljøetaten om svømmeklubbens innspill og standpunkte vedrørende KVU’en for Frognerbadet. 
3.3.23 Forespørsel til BYM om fremdriftsplaner for KVU og forprosjekt Frognerbadet, sam anmodning om at Frognersvømmeklubb tas med i prosessene 
16.3.23 Frogner svømmeklubb sender inn tidligfase-innspill til behovsplan for idrett 2025-2034.  
16.3.23 Svar fra Bymiljøetaten: Innspillet er registrert, og vil bli sett i sammenheng med innspill fra Bydel Frogner, ISU Frogner og Oslo svømmekrets.  
10.5.23 Ekstraordinært ting OSK 
11.5.23 Diverse epost-kommunikasjon med Bymiljøetaten om at de har fått på plass tremåneders-billetten, informasjon sendt videre til klubbens medlemmer 
??.5.23 Diverse eposter mot svømmekrets og kommune i håp om å få treningstid for stup og svømming    
16.5.23 Intervju med Østlandssendingen 
1.6.23 Deltakelse møte med Oslobygg KF om KVU Svømmeanlegg Oslo Vest, som faglig støtte for bydelens representant  
10.6.23 Innsending til Oslobygg av 8 sider merknader til «KVU Bad Oslo Vest» på vegne av bydel og ISU 
10.6.23 Innsending til Oslobygg av Frogner svømmeklubbs kalkyler på utgravning av et eventuelt svømmeanlegg under kafeteriaen. 
??.6.23 Diverse epostkommunikasjon mot politikere og administrasjon i bydel Frogner 
20.6.23 Presentasjon i åpen halvtime BU Frogner ifb.m. KVU Svømmeanlegg Oslo Vest 
20.6.23 Vedtak i BU Frogner om at bydelen ønsker helårssvømming tilknyttet Frognerbadet med 50m-basseng og stupebasseng 
7.7.23 Bymiljøetaten mottar «Behovsanalyse Konseptvalgutredning bad Oslo vest» fra OsloBygg KF 
10.8.23 Forespørsel fra Frogner svømmeklubb om status behovsanalyse KVU 
15.8.23 Mottatt «Behovsanalyse Konseptvalgutredning bad Oslo vest» fra OsloBygg KF 
21.8.23 Sendt inn Frogner svømmeklubbs merknader til "Behovsutredning Svømmeanlegg Oslo Vest" til Bymiljøetaten 
6.9.23 Valg og LAM møte i ISU Frogner  
19.9.23 Svar fra Byrådsavdeling for kultur, idrett og frivillighet : «Bestillingen (som er offentlig og dere har lest) er allerede sendt og det skal ikke komme noen  

ny bestilling eller nytt mandat. … Oslobygg KF jobber nå sammen med Bymiljøetaten om å ferdigstille en KVU etter denne bestillingen.» …  
dvs. «KVU Bad Oslo Vest» ble ferdig med behovsanalysen i juli, og er i gang med videre arbeid på KVU’en. 

15.10.23 Frist for oversending styringsdokument og forprosjektsrapport Frognerbadet fra Oslobygg KF til byrådsavdeling for næring og eierskap (NOE) med kopi til BYM og KIF 
25.10.23 Byrådskifte – Høyre og Venstre overtar 
??.??.23 NB: «KVU Bad Oslo Vest» settes på vent til behovsanalysen er forankret hos (ny) overordnet bestiller. 
??.10.23 Utarbeidelse underlag og presentasjoner til deputasjonene/møtene på Rådhuset 
2.11.23 Innspillsmøte på Rådhuset, budsjett 2024 - samferdsels- og miljøutvalget 
9.11.23 Innspillsmøte på Rådhuset, budsjett 2024 - Kultur- og utdanningsutvalget 
9.11.23 Innspillsmøte på Rådhuset, budsjett 2024 - Helse- og sosialutvalget 
14.11.23 Forespørsler om status «KVU Bad Oslo Vest» 
13.12.23 Purring på forespørsler om status «KVU Bad Oslo Vest» 
19.12.23 Mottatt innbydelse til å komme med innspill til Høring av behovsplan for idrett 2025-2034 

  
Klubbens styre er fornøyd med det den oppnådde på i arbeidet for helårs Frognerbad, men byrådsskiftet ser ut til å ha satt oss kraftig tilbake. 
Finansiering og tidsplan for rehabilitering av Frognerbadet er blitt mer usikker, og utredningene av bad i Oslo Vest er kraftig forsinket. 
Svømmeklubben får en viktig rolle fremover for å sikre at nye svømmeanlegg prioriteres, og ikke utsettes til etter 2034. Det er viktig i det 
kommende året at svømmeklubben er aktivt inne og bidrar til at vi får gode løsninger og nok kapasitet samtidig som vernehensyn ivaretas.  
 
Vi har så langt i 2024 reagert kraftig på at høringsutkastet til den nye Behovsplan Idrett ikke vil prioritere svømmeanlegg, men skyver det ut til 
en eller annen gang etter 10-års-planens utløp. Heldigvis har vi også fått med oss svømmekretsen i denne kritikken. Vi har bedt om møte med 
den nye byråden, og bedt om møte med de ansvarlige for utarbeidelsen av Behovsplanen. Dersom innspillene ikke blir tatt til følge vil vi måtte 
gå ut i media og søke dialog direkte med bystyrepolitikerne . (ref. Merknader Høring Behovsplan Idrett og Høringssvar fra Oslo svømmekrets )  
 
 
 
For Frogner svømmeklubb,   
 
Bjørn Solheim, sign. 

 

https://www.oslo.kommune.no/etater-foretak-og-ombud/bymiljoetaten/kunngjoringer/horing-av-behovsplan-for-idrett-2025-2034
https://www.frognersvømmeklubb.no/Formelleinnspill/MerknaderHoringBehovsplanIdrett-FrognerSvommeklubb20240205.pdf
https://www.frognersvømmeklubb.no/Formelleinnspill/HoringssvarBehovsplanFraOsloSvommekrets.pdf

